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Skatteudvalget

Til:

Dato:

Skatteministeren

15. juli 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 460

Ministeren bedes oplyse, om det er korrekt, at de taxier, der normalt indkøbes 

for at kunne imødekomme efterspørgslen efter taxier, der kan medtage en 

person siddende i kørestol, udsættes for en prisudvikling med den nye 

skattereform, der medfører øgede udgifter for den vognmand, der investerer i 

en ombygget stor taxi, jf. vedlagte artikel i JP Århus den 8. juli 2009 "Færre 

handicapvenlige taxier".

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra René Skau Björnsson (S).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rene.Bjoernsson@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Niels Helveg Petersen

formand
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